
Zápisnica z 5. zasadnutia Komisie športu a mládeže v Tvrdošovciach, konajúceho sa dňa 

20.07.2020 v zasadacej miestnosti obecného úradu v Tvrdošovciach 

 

Prítomní: 

Členovia: 

Ing. Marian Batyka 

Ing. Kristián Birkus 

Mgr. Radovan Mikláš 

Ing. Peter Birkus 

Silvester Haluza 

Pozvaní hostia: 

Ing. Marián Tóth 

Mgr. Judita Veresová 

RNDr. Michal Bara 

Ing. František Buda 

Arnold Šimonek 

Zapisovateľka: Ing. Erika Šípošová 

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Informácia predsedu komisie 

3. Vyhodnotenie športových podujatí (január-júl) 

4. Plán športových podujatí (august – december; Dni sv. Štefana) 

5. ŠK Tvrdošovce 

6. OZ Lucerna 

7. OZ Sport Friends Tvrdošovce 2013 

8. Revitalizácia športového pamätníka v areály športového ihriska 

9. Sebaobrana nielen pre ženy 

10. Príspevok do Tvrdošovského spravodaja 



11. VZN 

12. Fit Park 

13. Skate park 

14. Park rodín 

15. Letné detské tábory 

16. Diskusia 

17. Záver 

 

1. Otvorenie 

Predseda komisie športu a mládeže p. Marian Batyka privítal prítomných. Oboznámil 

prítomných s programom. 

2. Informácie predsedu komisie 

Predseda komisie, p. Marian Batyka hneď na úvod zasadnutia informoval prítomných 

o zmenách, ktoré sa udiali v ŠK Tvrdošovce. Odchádzajúcemu predsedovi p. Silvestrovi Haluzovi 

poďakoval za činnosť v komisii a zároveň privítal jeho nástupcu p. Arnolda Šimoneka. 

3. Vyhodnotenie športových podujatí (január-júl) 

V prvom polroku realizáciu plánovaných  športových podujatí výrazne ovplyvnila pandémia 

z ochorenia  COVID-19 a opatrenia, ktoré boli následne na území SR prijaté. Ešte pred jej 

vypuknutím sa dňa 5.1.uskutočnil šachový turnaj starostu obce Tvrdšovce pod vedením pána 

Michala Baru, OZ SFT2013 zorganizovalo dňa 6.1.2020 nočný beh Kelly night run a pod 

vedením komisie športu a mládeže sa v januári zorganizoval zimný seminár projektu  

sebaobrana nielen pre ženy. Pre ŠK Tvrdošovce sa po dobre rozbehnutej zimnej príprave 

odohralo iba prvé kolo jarnej časti. Súťaž sa následne prerušila a neskôr zrušila, no a aj napriek 

tomu sa cieľ postúpiť do V. ligy podarilo splniť. Po uvoľnení opatrení OZ Lucerna zorganizovalo 

ďalší ročník veľmi atraktívneho turnaja Móder cup a OZ SFT2013 beh Sunset run. 

4. Plán športových podujatí (august-december; Dni Sv. Štefana) 

Podujatia, ktoré boli naplánované na II. polrok budú ovplyvnené opatreniami, ktoré sú stále 

platné pre veľké akcie a budú mať dopad aj na naše aktivity. Dňa 1.8.2020 ŠK Tvrdošovce 

organizuje Memoriál Juraja Szikoru a od  8. augusta 2020 začína jesenná časť sezóny pre 

mužstvo dospelých. Svätoštefanský beh sa v tomto roku neuskutoční, no OZ SFT2013 bude 

pokračovať vo svojich tradičných jesenných projektoch TABL bedmintonový turnaj v októbri, 

stolnotenisový turnaj Gold cup v novembri a futbalový Zolik cup v decembri. Od októbra by sa 

mala začať ďalšia sezóna Tvrdošovskej amatérskej bedmintonovej ligy. OZ Lucerna plánuje 

v septembri usporiadať futbalový turnaj Gyurek cup. Komisia športu a mládeže zorganizuje 

jesenný seminár sebaobrany nielen pre ženy. 

 



5. ŠK Tvrdošovce 

Nový predseda ŠKT p. Arnold Šimonek informoval o súčasnom dianí v klube, o hráčoch, ktorí 

z mužstva odišli a naopak o nových hráčoch. Spomenulo sa aj riešenie nového závlahového 

systému ihriska, ktoré bude podľa informácie p. starostu do zahájenia plánovaných futbalových 

zápasov dokončené.  

6. OZ Lucerna 

OZ plánuje turnaj Gyurek Cup v spolupráci s oboma ZŠ Tvrdošovce. 

7. OZ Sport Friends Tvrdošovce 2013 

Predseda OZ p. Radovan Mikláš oznámil komisii, že tohto roku SFT2013 nebude organizovať 

Svätoštefanský beh kvôli prísnym opatreniam, ktoré by museli byť kvôli zabráneniu šírenia 

pandémie dodržiavané. Ďalej dodal, že trať behu a ani okolnosti neumožňujú organizátorom 

zabezpečiť úplné oddelenie bežcov od divákov a a nie je možné vytvoriť koridor. Negatívny 

dopad pre beh má aj prestavba obecného domu; stavenisko aktuálne výrazne narušuje činnosť 

v priestore štartu a cieľa, ktorý sa z dôvodu certifikovanej trate nedá posunúť. Zároveň dodal, 

že pre ďalšie ročníky OZ SFT2013 plánuje zmeniť trať tak, aby táto neviedla cez ulicu horná. To 

si však vyžaduje novú certifikáciu, ktorá počas pandémie nemohla byť uskutočnená.  

8. Revitalizácia športového pamätníka v areály športového ihriska 

Predseda komisie, p. Marian Batyka oboznámil členov s plánom záharadno-architektonickej 

úprave pamätníka. Jedná sa o vysadenie kríkov, stromov a kvetín s celkovým plánovaným 

rozpočtom 674,00 Eur, ktorú naplánoval p. Attila Tóth bez nároku na finančnú odmenu. 

Predseda komisie oboznámil, že sa mu na tento účel podarilo vyzbierať financie značnú časť 

danej sumy z darov obyvateľov obce.  Samotná realizácia by mala byť vykonaná do 1.8.2020. 

Úprava sa vykonáva so súhlasom autorov pamätníka. Finančnú spoluúčasť v prípade potreby 

na revitalizácii ponúkol aj p. starosta. 

9. Sebaobrana nielen pre ženy 

Predseda komisie, p.  Marian Batyka bol spokojný s účasťou obyvateľov na uvedenom projekte, 

ako aj pozitívnym ohlasom na tento projekt. V prvom polroku tohto roku sa projekt žiaľ 

nerealizoval, ale v budúcnosti sa plánuje s jeho pokračovaním. 

10. Príspevok do Tvrdošovského spravodaja 

Plánuje sa vyhotoviť pexeso s hráčmi „A“ mužstva, ktoré by malo byť k dispozícii pre našich 

obyvateľov ešte tento rok. Zmyslom pexasa by malo byť zviditeľnenie mužstva a vzbudiť u 

obyvateľov záujem o tento šport. 

11. VZN 

Predseda komisie, p. Marian Batyka navrhuje prerokovanie časti VZN č. 12/2011 týkajúcej 

saspolufinancovania ŠK na dotáciách. P. prednostka  Judita Veresová plánuje vypracovať na 

najbližšie zasadnutie OZ dodatok k VZN resp. návrh zmeny VZN č. 12/2011. 

 



12. Fit Park 

Predseda komisie p. Marian Batyka prejavil záujem o spoluprácu s OZ Vida tó vo veci rozšírenia 

Fit parku o ďalšie možnosti jeho využitia pre našich obyvateľov. 

13. Skate park 

Realizácia skate parku je neurčitá. 

14. Park rodín 

Prvá etapa výstavby parku je už zrealizovaná. Plánuje sa pokračovať v jeho ďalšom zveľaďovaní 

postupnými etapami výstavby. Na toto sú však potrebné finančné prostriedky. Úvodných 6000 

eur z projektu COOP Jednota bolo vyčerpaných a projekt je pripravený na odovzdanie. 

Predseda komisie vyzdvihol pomoc DHZ Tvrdošovce pri polievaní stromov. 

15. Letné detské tábory 

Predseda komisie, p. Marian Batyka zdôraznil dôležitosť zosúladenia konania detských táborov 

aj s inými organizátormi, aby vykryli čo najviac dní letných prázdnin. K tomu sa dohodol 

s prítomným p. Michalom Barom o zorganizovaní koordinačného stretnutia s organizátormi 

všetkých táborov. 

16. Diskusia 

P. František Buda, predseda OZ Lucerna, navrhol urobiť na nasledujúci rok z dôvodu konania sa 

osláv 800. výročia vzniku našej obce plán kultúrnych a športových podujatí. Nakoľko sa plánujú 

veľkolepé oslavy, tak je dobré, aby sa organizácia podujatí konala priebežne počas celého roka 

a je potrebná spolupráca všetkých organizátorov. 

17. Záver 

Predseda komisie, p. Marian Batyka poďakoval členom komisie za účasť a sedenie komisie 

ukončil. 

 

Zapísala: Ing. E. Šípošová, 20.7.2020 

 


